



REFERENCE : V 520

VILLA

Surface : 400 m²

Surface area : 400 sqm

Proximité du palais en voiture : 3
min

Nearby from the palais by car : 3
min

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses

VILLA

Villa grand standing

High standing villa



Cannes, Croisette, magnifique villa d'environ 400 m², entièrement rénovée. AU Rez de chaussée, un hall d'entrée, un petit salon avec télévision, 4 chambres en suite avec salle de bains / douches, une salle de fitness avec sauna / hamac, douches et toilettes et une buanderie. Au Rez de jardin, une salle à manger, une cuisine entièrement équipée, une suite avec dressing salle de bains douches et wc. La villa est équipée d'une piscine, plusieurs terrasses et un appartement de gardien.

Cannes, Croisette, magnificent villa of approximately 400 sqm, completely renovated. On the ground floor, an entrance hall, a small living room with television, 4 en-suite bedrooms with bathroom / showers, a fitness room with sauna / hammock, showers and toilets and a laundry room. On the garden level, a dining room, a fully equipped kitchen, a suite with dressing room, bathroom, showers and wc. The villa is equipped with a swimming pool, several terraces and a caretaker's apartment.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 5

Accès internet / Internet acces

Climatisation / Air conditioning

Aperçu mer / Small sea view

Piscine / Swimming-pool

Hammam / Hammam

Buanderie / Laundry

Salle de fitness / Fitness room







